
Referat fra generalforsamling i Lyngholmparken Grundejerforening 
 

den 15. juni 2021 
 

Mødet afholdtes hos B&B by the sea, Kystvejen Hirtshals. 
 

 
1.    Olav Pedersen valgtes som dirigent og konstaterede (under henvisning til Covid     
       19) generalforsamlingen lovlig indvarslet. 
 
2.     Formand Steff Sørensen aflagde årets beretning…. 
        -Året der er gået har været præget af Covid 19 – Corona, som har betydet, at      
        de fleste af de ting der skulle være sat i gang, ikke kunne foretages. 
        Bl.a. var planen at man ville etablere en multibane på den store legeplads. 
        -Et meget stille år! 
       Vi håber at det nye år giver mulighed for lidt forskelligt,- dog er det for sent at 
       starte på multibanen, da håndværkere går på sommerferie snart og det i forvejen   
       er svært at få håndværkere i år – igen på grund af Corona. 
 
3.    Regnskabet blev godkendt. 
       Der var afbud fra kasserer Helle Holst, som i år udtræder af bestyrelsen pga.   
       flytning fra området. 
 
4.    Indkomne forslag:  Der var igen i år forslag fra beboere på Kærdalen, som igen 
       fremførte ønske om at få asfalteret på vendepladsen for enden af vejen. 
       Bestyrelsen prøver igen i år at kontakte kommunen med henblik på at få dem til   
       at tage affære. 
 
5.    Valg af formand: Steff Sørensen blev genvalgt. 
     
6.     Valg af bestyrelsesmedlemmer: 
        Bill Thaisen og Ella W. Andersen genvalgtes. 
         
        Nyt bestyrelsesmedlem blev tidl. suppleant Linda Olsen. 
 
        Ny suppleant blev: Anne Mona Jensen, Kærmosen, 
 
7.     Valg af revisor: Kjeld Ørum, 
 
8.     Evt.: Her blev der fremsat ønske om mere lys på den brede sti - syd/nord ved 
        legepladsen. 
        Bestyrelsen kontakter El selskabet. 
 
 
       For ref: Ella W. Andersen               


